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Inför stämman 2025 redovisades vid ordförandedagen, en uppföljning av beslut vid tidigare 

förbundsstämmor. 

Det konstaterades då att endast ett knappt tiotal länsförbund/föreningar hade genomfört den 

stadgerevision som beslutades vid stämman 2019. Ett stort antal lokalföreningar har inte 

heller genomfört en stadgerevision. 

 

Flera argument till varför det är viktigt att genomföra beslutet om stadgerevision 

presenterades. Så t ex kan man konstatera att skärpta lagar och krav från myndigheter och 

anslagsgivare bara den senaste tiden gör det extra angeläget att de nya stadgarna antas på läns- 

och lokalnivåer. Förbundets och föreningarnas legitimitet och ekonomi får inte äventyras.  

 

Diskussioner i grupp och i storrum med alla deltagare kan sammanfattas så här: 

• En majoritet förordar inte att ett arbete med helt nya stadgar ska genomföras. 

• En majoritet förordar inte heller att de stadgar som beslutades 2019 ska revideras. 

• Arbetet inom SHR måste istället inriktas på att de stadgar som beslutades 2019 ska 

antas på alla läns- och lokala nivåer. Länsförbund/föreningar ansvarar för att arbete 

genomförs lokalt. 

• En grupp med personer som kan stödja länsförbund/föreningar och lokala föreningar 

inför beslut om att anta normalstadgarna ska bildas. Följande personer har hittills 

anmält sig till denna grupp: Lena Påhlman, Harriet Axelsson och Per-Erik Kaj. 

• SHR:s kansli och styrelse åtar sig att svara på frågor, att ge feedback och stöd till de 

som önskar det. 

• Ambitionen måste vara att det vid stämman 2025 (fem år efter det ursprungliga 

stämmobeslutet) ska kunna redovisas att alla länsförbund/föreningar samt 

lokalföreningar fattat beslut om normalstadgarna. Det innebär en deadline omkring 

första maj 2025.  

 

 

Riksförbundets kansli kommer dessutom under hösten att inleda en webbinarieserie i 

föreningskunskap, som ett konkret stöd för medlemsföreningarna.  

 


